

BLACKRAY is a new product in a liquid format consisting of mycorrhizal fungi *Rizophagus irregularis* (*Glomus intraradices*) that forms beneficial associations with the crop's root system.

BLACK RAY helps to stimulate root growth, increase macro and micro nutrient absorption by the crop and helps improve soil conditions at a microbiological level within the physical-chemical structure.

Guaranteed Analysis

Rhizophagus irregularis: 5 x 10⁴ CFU/mL

DIRECTIONS FOR USE

Shake well before using. Ensure adequate ventilation is provided during use

• Row crops (wheat, corn, barley, alfalfa...)

-Seed: 150-200 ml/amount of seeds for 1 ha

-In-furrow: 250 ml/ha. During sowing.

• Stone fruit trees (cherry tree, plum tree, peach tree...), pome fruit trees (apple tree, pear tree) and grapevines (wine or table grapes)

-Fertigation: 1 L/ha. Apply at the beginning of the crop cycle and in post-harvest.

-Vegetables: solanaceous (tomato, pepper...), cucurbits, potato and lettuce. Berries (strawberry, raspberry and blackberry)

-Fertigation: 1 L/ha. Apply before 7-10 days have passed after the transplant.

Avoid chemical fertilization within two weeks after BLACKRAY inoculation. If it is not possible, reduce fertilization by up to 40% of the recommended dose. Avoid the application of phosphorous.

Ensure contact with young roots; it is recommended to apply at the seedling stage, 7 - 10 days after transplant to the field. In case of mature plants, apply near young roots.

Ensure that the irrigation system does not contain fertilizers, fungicides or pesticides after application.

BLACKRAY can be used with the fungicides Propamocarb, Metalaxyl and Phosetyl-AL. In case of an application of other fungicides not listed, contact our Technical Department.

Once opened, keep in a cool place and use it within three days.

CAUTION: Keep out of reach of children. Do not eat, drink or smoke when using this product. Store away from food, drinks and animal feed. Store at temperatures not exceeding 40°C. Keep cool. Dispose of contents/container to a collection point to hazardous or special waste. Safety data sheet available on request.

FIRST AID: If inhaled, take the victim into open air; keep them warm and calm. If breathing is irregular or stops, perform artificial respiration. Do not administer anything orally. If unconscious, place them in a suitable position and seek medical assistance. If in eyes, remove contact lenses, if present and if it is easy to do. Wash eyes with plenty of clean and cool water for at least 10 minutes while pulling eyelids up and seek medical assistance. If on skin, remove contaminated clothing. Wash skin vigorously with water and soap or a suitable skin cleaner. NEVER use solvents or thinners. If accidentally ingested, seek immediate medical attention. Keep calm. NEVER induce vomiting.

NOTE: The information contained herein is true and accurate to the best of our knowledge and belief, but is presented without guarantee since field conditions and use are beyond our control. Neither the manufacturer nor the seller make any warranty, expressed or implied, concerning the use of this product other than indicated on the label. Buyer assumes all risk of use of this material when such use is contrary to label instruction. Read and follow the label directions carefully.

agrocode
WE DO BIO!



GUARANTEED by/ GARANTI par:

Agroindustrial Kimitec S.L.

Paraje Cerro de los Lobos s/n, 04738 Vicar, Spain.

Phone.: + 34 950 34 69 09 | kimitecgroup.com

Think Green

PENSEZ VERT

BLACKRAY est un nouveau produit sous forme liquide constitué de champignons mycorrhiziens *Rizophagus irregularis* (*Glomus intraradices*) qui forme des associations bénéfiques avec le système racinaire de la culture.

BLACK RAY stimule la croissance des racines, augmente l'absorption des macronutriments et des micronutriments par la culture et contribue à améliorer les conditions du sol à un niveau microbiologique dans la structure physico-chimique.

Analyse garantie

Rhizophagus irregularis: 5 x 10⁴ UFC/mL

MODE D'EMPLOI

Bien agiter avant l'utilisation. Assurer une ventilation adéquate pendant l'utilisation

• Cultures extensives (blé, maïs, orge, luzerne...)

-Graine: 150-200 ml/quantité de semences dans 1 ha

-Sillon: 250 ml/ha. Lors de l'ensemencement

• Vergers d'arbres fruitiers à noyaux (cerisier, prunier, pêche...) et à pépins (pommier, poirier), vigne (raisin de cuve ou de table)

- Fertirrigation: 1 L/ha. Appliquer en début de culture et après la récolte.

• Légumes: solanacées (tomate, poivron...), cucurbitacées, pommes de terre et laitue. Baies: fraise, framboise et mûre

- Fertirrigation: 1 L/ha. Appliquer 7-10 jours après le repiquage

Éviter la fertilisation chimique pendant deux semaines après l'inoculation de BLACKRAY. Si ce n'est pas possible, réduire la fertilisation d'au moins 40% de la dose recommandée. Évitez l'application de phosphore. Assurer le contact avec les jeunes racines; il est recommandé de l'appliquer au stade de jeune plant, 7 à 10 jours après le repiquage dans le champ. Dans le cas de plantes matures, appliquer près des jeunes racines. Assurez-vous que le système d'irrigation ne contient pas d'engrais, de fongicides ou de pesticides.

BLACKRAY peut être utilisé avec les fongicides Propamocarbe, Metalaxyl et Phosetyl-AL. En cas d'application d'autres fongicides non listés, veuillez contacter notre service technique. Une fois ouvert, conservez-le dans un endroit frais et utilisez-le dans les trois jours.

PRÉCAUTIONS: Maintenir hors de la portée des enfants. Ne pas manger, boire ou fumer lors de l'utilisation de ce produit. Conserver à l'écart des aliments, des boissons et des aliments pour animaux. Stocker à des températures en dessous de 40° C. Maintenir au frais. Éliminer le contenu / récipient dans un point de collecte des déchets dangereux ou spéciaux. Fiche de données de sécurité disponible sur demande.

PREMIERS SECOURS: En cas d'inhalation, mettre la victime de l'accident à l'air libre, la maintenir au chaud et en position de repos, si sa respiration est irrégulière ou s'interrompt, pratiquer sur cette dernière la technique de la respiration artificielle. Ne rien lui administrer par voie orale. Si la victime est inconsciente, la mettre dans une position adéquate et demander l'aide d'un médecin. En cas de contact avec les yeux: Enlever les lentilles de contact, le cas échéant c'est facile à faire. Rincer abondamment les yeux à l'eau claire et fraîche, pendant au moins 10 minutes, tout en tirant régulièrement les paupières vers le haut et demander l'aide d'un médecin. En cas de contact avec la peau: retirer les vêtements souillés. Nettoyer vigoureusement la peau avec de l'eau et du savon ou tout produit nettoyant adapté. NE JAMAIS utiliser de solvants ou diluants. En cas d'ingestion accidentelle, consulter immédiatement un médecin. Maintenir la victime en position de repos. NE JAMAIS provoquer le vomissement.

REMARQUE: Les informations contenues dans ce document sont vraies et exactes au mieux de nos connaissances et de nos croyances, mais sont présentées sans garantie car les conditions sur le terrain et leur utilisation sont hors de notre contrôle. Ni le fabricant ni le vendeur n'offrent de garantie, expresse ou implicite, concernant l'utilisation de ce produit autre que celle indiquée sur l'étiquette. L'acheteur assume tous les risques d'utilisation de ce matériel lorsque cette utilisation est contraire aux instructions figurant sur l'étiquette. Lisez et suivez attentivement les instructions de l'étiquette.

Lot# • N° de Lot:

Production Date • Date de production:

Expiration Date: 2 years • Date limite d'utilisation: 2 ans

Net Weight • Poids net: 1.09 kg (2.40 lbs)

Net Contents • Contenu net: 1 L (33.81 fl oz.)

Registration number: 2021770A Fertilizers Act

Numéro d'enregistrement: 2021770A Loi sur les engrais

